



**Paula Roels leitet den Bereich SWIFT & Marktinfrastruktur, Cash Management der Deutschen Bank Unternehmensbank.**

Paula Roels ist verantwortlich für die Leitung und Vertretung der Deutschen Bank in globalen Marktinfrastruktur-Projekten und Zahlungsverkehrsinitiativen. Sie ist der Co-Chair der Payment Market Practice Group (PMPG) und vertritt die deutsche Bankenbranche in der PMPG, sowie den Gruppen „Cross Border Payments & Reporting Plus“ (CBPR+) und „High Value Payments Plus“ (HVPS+).

Zuvor war Paula Co-Head of Institutional Market Management im Cash Management der Deutschen Bank, wo sie für die Entwicklung und Umsetzung der Bereichsstrategie auf globaler Basis verantwortlich war. Weitere Rollen waren Head of Institutional Client Management für Benelux, Senior Standards Specialist - Payment Markets bei SWIFT und Leitungsfunktionen im Payment Operations & Liquidity Management der JPMorgan in Frankfurt.

*English Version:*



**Paula Roels is Head of SWIFT & Market Infrastructures in Cash Management at Deutsche Bank, Corporate Bank**

Based in Frankfurt, Paula is responsible for managing and representing Deutsche Bank in key market infrastructures and industry initiatives as part of the bank's Cash Management organisation. She serves as the co-chair of the Payment Market Practice Group (PMPG), and represents the German industry in the PMPG, Cross Border Payments & Reporting Plus (CBPR+) and High Value Payments Plus (HVPS+) Groups.

Prior to her current position, Paula was Co-Head of Institutional Market Management within Deutsche Bank's Cash Management business unit, responsible for developing and executing strategy on a global basis. In addition to acting as Head of Institutional Client Management for the Benelux, Paula has also held various positions including Senior Standards Specialist - Payment Markets at SWIFT as well as senior positions within JP Morgan's Payment Operations & Liquidity Management.